



## Summer Essentials

SELECTION: ODILE HABEL  
PHOTOGRAPHS: RIGHTS RESERVED

Selection of essential treatments for the season.

*Sélection des soins incontournables de la saison.*



### BODY SPRAY SPF 50

Your body will be under top protection this summer. **Lancôme** has thought up a refreshing spray that protects you against UVA and UVB rays thanks to a formula rich in mexoryl and antioxidant vitamin E. Hyaluronic acid plumps up the skin while argan oil, musk rose oil and monoï oil moisturise and smooth it.

*Le corps est placé sous haute protection cet été. Lancôme a imaginé une brume rafraîchissante qui protège contre les rayons UVA et UVB grâce à une formule riche en mexoryl et en vitamine E antioxydante. L'acide hyaluronique repulpe la peau tandis que les huiles d'argan, de rose musquée et de monoï l'hydratent et la lissent.*

### ANGEL MUSE

**Thierry Mugler** has written a new page in the history of his legendary Angel perfume with Angel Muse, an astonishingly voluptuous juice based on a creamy harmony of hazelnut and vetiver. This fragrance, with hints of amber rose, is presented in the form of a gently curved pebble, breaking with Angel's traditional codes.

**Thierry Mugler** écrit une nouvelle page dans l'histoire du mythique parfum Angel avec Angel Muse, un jus gourmand étonnant qui repose sur un accord crème de noisette-vétiver. Cette fragrance s'accompagne d'un rose ambré en forme de galet aux lignes douces, en rupture avec les codes traditionnels d'Angel.



### OR ROUGE FACE CREAM

Or Rouge Face Cream by **YSL Beauté** is pure luxury in a pot. The secret of this anti-aging formula? The pistil of the saffron flower. The Or Rouge GFC™ complex with glycanes is combined with beech bud extract and a complex of fruit acids.

*C'est un soin pur luxe que signe YSL Beauté avec l'Or rouge masque-en-crème. Le secret de cette formule anti-âge réside dans le pistil issu de la fleur de safran. Le complexe Or rouge GFC aux glycanes s'associe à l'extrait de bourgeon de hêtre et à un complexe d'acides de fruits.*



### LUMINOUS GLOW SERUM

**Chlorys** has created a powerful anti-aging concentrate with the care characteristic of the L'iftéor range, combining the ultra-protective properties of the Alpine rose with the smoothing power of gold and the protective and densifying virtues of the iris. This serum, pleasant to the touch and delicately scented with white freesia and lemon flower, really firms the skin.

*C'est un puissant concentré anti-âge que signe Chlorys avec ce soin de la ligne L'iftéor gamme qui allie les propriétés ultraprotectrices de la rose des Alpes au pouvoir lissant de l'or et aux vertus protectrices et densifiantes de l'iris. Agréable au toucher, ce sérum au délicat parfum de frézia blanc et de fleurs de citronnier est un vrai booster de fermeté.*



### CONTOURING CREAM PERFECT BODY

Soften your curves and care for your skin. That's what this cream by **L. Raphael** sets out to do. The formula contains blackcurrant seed oil rich in active omega-3 fatty acids, organic shea butter as well as various natural plant extracts. And last but not least, a lipid complex facilitates the penetration of the active ingredients.

*Gommer ses rondeurs et soigner sa peau. C'est le pari de cette crème L. Raphael. La formule contient de l'huile de pépins de cassis riche en acides gras oméga actifs, du beurre de karité biologique ainsi que des extraits naturels et botaniques. Enfin, un complexe lipidique facilite la pénétration des ingrédients actifs.*